



# Schietvereniging „OOST GELDERLAND”

Vereniging van sportschutters in dit gebied opgericht op 24 maart 1934

Koninklijk goedgekeurd en erkend door het ministerie van defensie

Notulen Algemene Leden Vergadering d.d. dinsdag 29 mei 2007 in zaal 't Wolfershuus (voorheen Susebeek), Ruurloseweg 42 te Zelhem.

Aanwezig zijn de hoofdbestuurleden mevrouw Boiten alsmede de heren Scheffer, Bruggink, Centen, Berendsen, Heere en Alderink.  
Alle hoofdbestuurleden zijn derhalve aanwezig.

Tevens zijn aanwezig de ereleden de heren Berenpas, Holtslag en Kroesen.

Van de 44 aangesloten afdelingen zijn er 30 aanwezig.

1. De voorzitter, de heer Scheffer, opent, met een woord van welkom aan de aanwezigen, de vergadering om 20.10 uur.  
Een speciaal welkomstwoord wordt gericht tot de aanwezige ereleden.
2. Er zijn de hiernavolgende Mededelingen:
  - A. De voorzitter deelt mede dat in december 2006 ons hoofdbestuurlid de heer Theo Kok (afd. Eendracht) is overleden.  
In hem verliest onze vereniging een “markant schietpersoon” (citaat voorzitter).  
De voorzitter verzoekt ter nagedachtenis aan Theo alsmede voor de eventueel eveneens overleden overige leden een ogenblik stilte in acht te nemen.
  - B. De voorzitter verzoekt alle aanwezigen om tijdens de vergadering niet te roken.
  - C. Tijdens de Pauze van deze vergadering worden de prijzen uitgereikt van de Wintercompetitie 2006/2007, de Kampioenschappen 2007 en de Jaarbekers.  
De voorzitter richt een dankwoord tot met name de heren Alderink en Berendsen voor het verzorgen van de “prijzentafel”.
  - D. Voor wat betreft het komende schietseizoen 2007/2008 zijn de hiernavolgende concoursen aangevraagd cq gepland:  
Oktober 2006: Concours (alle disciplines) van de afdeling Diana te Etten.  
Ook zijn er, in januari 2008, uiteraard weer de (jaarlijkse) Kampioenschappen.
  - E. De “ophaaldag” van de schietkaarten van de Zomerkompetitie 2007 is gepland op zaterdag 28 juli a.s. (de laatste zaterdag in juli).
  - F. De voorzitter verzoekt de afdelingen nogmaals om telkens de juiste ronde der Winterkompetitie in te leveren (het kan en mag niet zo zijn dat b.v. bij de vierde ronde nog “verdwaalde” kaarten van de eerste ronde worden aangetroffen).  
Indien een ronde niet tijdig afgeschoten kan worden wordt dringend verzocht om hieromtrent (voor de inlevertermijn) contact op te nemen met het hoofdbestuur.  
Met betrekking tot de kaarten deelt de voorzitter nog mede dat de kaarten van enkele afdelingen “zeer moeilijk” te tellen zijn, volgens de voorzitter ligt de oorzaak hiervan in het feit dat deze afdelingen waarschijnlijk (goedkope) munitie van een iets mindere kwaliteit gebruiken.
  - G. Namens het hoofdbestuur dankt de voorzitter de betreffende afdelingen voor hun assistentie bij het vele telwerk en noemt vervolgens de “telafdelingen” voor het komende seizoen (hij neemt t.z.t. contact op met de betreffende afdeling).

- H. De voorzitter deelt mede dat de deelname aan Kampwedstrijden, concoursen en Kampioenschappen nog steeds “verre van optimaal” is en roept nogmaals eenieder op om zoveel mogelijk aan deze wedstrijden deel te nemen.
- I. De voorzitter roept de afdelingen en/of schutters op om te zorgen dat men een geldig lidmaatschapsbewijs (pasje) kan tonen tijdens wedstrijden.  
Zo blijkt dat meerdere schutters hun pasje reeds vele jaren kwijt zijn, hij verzoekt deze schutters een nieuw pasje aan te vragen.  
Binnen het hoofdbestuur is overigens een discussie gestart omtrent deze pasjes, met name omtrent evt. (periodieke) vervanging en al of niet met pasfoto.
- J. Tenslotte deelt de voorzitter mede dat bij verlenging van een verlof (machtiging) een nieuwe (recente) pasfoto vereist is.

### 3. Ingekomen Stukken.

Er zijn, volgens de secretaris, geen Ingekomen Stukken ingediend.

### 4. Notulen ALV d.d. donderdag 30 november 2006.

De vraag wordt gesteld waarom men bij wedstrijden van de s.v. “Oost-Gelderland” de KNSA-licentie dient te tonen.

De voorzitter antwoordt dat dit een gevolg is van de invoering van de nieuwe CWM. Verder komen vanuit de vergadering geen op- of aanmerkingen en aldus worden de onderhavige notulen in hun geheel aangenomen en getekend voor akkoord.

De notulist wordt bedankt voor het opstellen van deze notulen.

### 5. Jaarverslag 2006 (secretaris).

In zijn Jaarverslag heeft de secretaris andermaal getracht een jaar zo compleet (en overzichtelijk) mogelijk weer te geven.

Ter wille van de leesbaarheid van het verslag is wederom bewust gekozen voor een ietwat groter lettertype.

Ter verduidelijking (en tevens om een goede vergelijking mogelijk te maken met het voorgaande jaar cq de voorgaande jaren) zijn ook deze keer weer de nodige tabellen en/of grafieken e.d. opgenomen.

De vergadering gaat unaniem en zonder op- of aanmerkingen akkoord met dit verslag hetgeen derhalve wordt aangenomen.

De secretaris wordt bedankt voor het “schrijven” cq samenstellen van dit verslag.

### 6. Jaarverslag 2006 (penningmeester).

Onze penningmeester, de heer Centen, geeft een uiteenzetting omtrent het (zijn) financieel verslag, in dit geval met betrekking tot het boekjaar 2006.

Het blijkt, bij nader inzien, dat het verslag kennelijk op een iets andere wijze had moeten worden becijferd, waardoor de indeling ietwat gewijzigd is cq wordt ten opzichte van het verslag als verzonden naar de afdelingen.

Het voorgaande na overleg hieromtrent met één der schutters (“insider” qua beroep).

Bij een volgend verslag zal de penningmeester vooraf overleggen met deze schutter.

Het aan de afdelingen toegezonden verslag is evenwel opgesteld conform de in het verleden becijferde en berekende financiële verslagen en na enige discussie wordt dit verslag dan ook door de vergadering aangenomen.

Het resultaat over het boekjaar 2006 kwam uit op een negatief saldo ad € 1.108,30.

Ons “Vermogen” of “Kapitaal” daalde licht (afgerond 3,8%).

De voorzitter dankt de penningmeester voor het jaarlijkse reken- en cijferwerk.

#### 7. Verslag Kaskommissie.

De Kaskommissie, bestaande uit de afdelingen R.A.W. (Vierakker/Wichmond) en Dat Bolwerck te Zutphen, deelt, bij monde van de secretaris van de afdeling R.A.W. mede dat de kommissie (lees: penningmeesters van beide voornoemde afdelingen, resp. de heren Zomer en Jansie) de kas en overige bescheiden voor wat betreft het boekjaar 2006 steekproefsgewijs gecontroleerd heeft en dat men tot de slotsom kwam dat “alles er netjes uitzag” (citaat Kaskommissie).

De algemene ledenvergadering wordt aanbevolen de jaarstukken, zoals door het hoofdbestuur aangeboden, te aanvaarden en het hoofdbestuur decharge te verlenen ten aanzien van het in het boekjaar 2006 gevoerde financieel beheer. Bovenstaande wordt door de vergadering unaniem overgenomen.

De voorzitter dankt de kommissie voor de uitgevoerde controlewerkzaamheden alsmede de vergadering voor het, gedurende het afgelopen boekjaar, in het hoofdbestuur gestelde vertrouwen.

#### 8. Benoeming nieuwe Kaskommissie.

Het hoofdbestuurvoorstel luidt: benoeming van de afdelingen Dat Bolwerck te Zutphen (tweede keer) en 't Medler te Vorden.

Zowel de beide genoemde afdelingen als de vergadering hebben geen bezwaar tegen bovengenoemd voorstel hetwelk derhalve wordt aangenomen.

De voorzitter dankt beide genoemde afdelingen om (andermaal) zitting te willen nemen in de Kaskommissie.

#### 9. Benoeming Kommissie van Beroep.

Het hoofdbestuurvoorstel luidt: herbenoeming van de “zittende” leden, te weten, in alfabetische volgorde, de heren H. Berenpas (afdeling Wildenborch), F. Kasteel (afdeling Wilhelmina) en A.B. Kroesen (afdeling Diana).

Tevens stelt het hoofdbestuur voor om de heer A.J.M. Evers (afdeling W.S.V.) te benoemen tot “reservelid” van deze kommissie.

De secretaris deelt mede dat, bij navraag hieromtrent, alle genoemde personen bereid werden gevonden een (her)benoeming te aanvaarden.

De vergadering heeft geen bezwaar tegen het hoofdbestuurvoorstel hetwelk derhalve wordt aangenomen.

De voorzitter dankt bovenstaande personen voor het (andermaal) zitting te willen nemen in de Kommissie van Beroep.

#### 10. Bestuursverkiezing.

Aftredend en herkiesbaar zijn tijdens deze vergadering de heren A. Scheffer en B.Heere, respectievelijk voorzitter en tweede secretaris der vereniging.

Het hoofdbestuur heeft de heer F. Wormgoor-Dogterom (afdeling Lochuizen) bereid gevonden één der (nog steeds) openstaande vacatures in te nemen.

De voorzitter stelt hierop de heer Wormgoor-Dogterom aan de vergadering voor.

Door de vergadering zijn geen kandidaten voor deze ontstane vakatures ingediend

Het hoofdbestuurvoorstel luidt: herbenoeming van de heren Scheffer en Heere

alsmede benoeming van de heer Wormgoor-Dogterom tot bestuurslid der vereniging.

Bovengenoemd voorstel wordt unaniem, en met applaus, aangenomen.

Vervolgens de Pauze waarin de prijzen worden uitgereikt van de Wintercompetitie 2006/2007, de Kampioenschappen 2007 en de Jaarbekers.

Na afloop hiervan vraagt de voorzitter of alle afdelingen de Presentielijst getekend hebben (blijkt inderdaad het geval te zijn).

#### 11. Reglementen.

Het betreft de tijdens de vorige ALV aangehouden artikel 3 Huishoudelijk Reglement. De voorzitter geeft een uiteenzetting hieromtrent.

Vervolgens ontstaat een discussie omtrent het pasje (als lidmaatschapsbewijs).

De vergadering merkt op dat de zinsnede dat het pasje eigendom van de vereniging blijft wel kan vervallen omdat schutters die hun lidmaatschap opzeggen veelal hun pasje toch niet inleveren.

Tevens wordt, evenals de vorige ALV, gediscussieerd omtrent het al dan niet verstrekken van een pasje *inclusief* pasfoto.

De voorzitter deelt mede dat binnen het hoofdbestuur reeds wordt gediscussieerd omtrent een nieuwe opzet (tevens omtrent een bepaalde geldigheidsduur e.d.).

Verder wordt vanuit de vergadering gevraagd waarom nu twee pasjes benodigd zijn, één van de s.v. "Oost-Gelderland" en één van de KNSA.

De voorzitter antwoordt dat schutters van luchtafdelingen geen lid (behoeven te) zijn en daardoor dus ook niet in het bezit zijn van een lidmaatschapspas van de KNSA.

De voorzitter stelt vervolgens voor om het bestuursvoorstel omtrent dit artikel nu aan te nemen waarna het bestuur zich verder hieromtrent zal beraden teneinde te zijner tijd met een nieuw voorstel ter tafel te komen.

De vergadering gaat hiermede akkoord en derhalve wordt artikel 3 Huishoudelijk Reglement aangepast conform het voorstel van het bestuur.

#### 12. Circulaire Wapens en Munitie.

Onze penningmeester, de heer Centen, geeft een uiteenzetting hieromtrent.

Hij deelt mee dat nu alle betrokken (KKG en/of KKP) afdelingen lid zijn van de KNSA.

Wel moeten bij een aantal afdelingen nog de nodige "hiaten" worden "weggewerkt".

Omdat het hoofdbestuur kopieën ontving van de correspondentie tussen KNSA en afdeling(en) was het hoofdbestuur telkens op de hoogte van de ontwikkelingen en/of vorderingen van de afdelingen met betrekking tot het evt. lidmaatschap van de KNSA.

Mede vanwege het feit dat de schietvereniging "Oost-Gelderland" zelf geen lid is cq wordt (behoeft te worden) van de KNSA (de s.v. "Oost-Gelderland" is "slechts" een overkoepelend orgaan) wordt vanuit de vergadering gevraagd of het hoofdbestuur ook in de toekomst bericht van de KNSA ontvangt, b.v. ingeval van wijzigingen, veranderingen of iets dergelijks.

Uiteraard van het van nut en (grote) waarde zijn wanneer wij (s.v. "Oost-Gelderland") ook in de toekomst worden ingelicht omtrent relevante zaken en/of aangelegenheden.

De heer Centen zegt toe zondig hieromtrent te overleggen met de KNSA.

De heer Centen benadrukt dat iedere afdeling afzonderlijk zelf verantwoordelijk is voor het lidmaatschap (en daaruit voortvloeiende rechten en plichten) richting KNSA.

Tenslotte deelt de heer Centen nog mede dat onze verzekering nu nog slechts van toepassing is voor de "lucht"afdelingen oftewel die afdelingen die enkel LG en/of LP schieten en vooralsnog geen lid van de KNSA behoeven te worden (KKG en/of KKP afdelingen dienen zich te beroepen op de verzekering bij cq namens de KNSA).

### 13. Web – Site.

Zowel onze voorzitter, de heer Scheffer, als de heer Holtslag (onze “webmaster”) geven een uiteenzetting omtrent de nieuwe (in feite nog in “opbouw” zijnde) website. Indien “iets nieuws” op de site geplaatst wordt zullen de afdelingen van e.e.a. worden bericht middels een E-mail.

Vanuit de vergadering wordt gevraagd of de E-mail adressen al dan niet worden “doorgespeeld” aan derden.

Zowel de voorzitter als de heer Holtslag antwoorden hierop dat, uit oogpunt van privacy, geen enkel E-mail adres zonder toestemming zal worden doorgegeven. Volgens de heer Holtslag worden de E-mails verzonden op een wijze dat niemand het adres van een ander kan traceren.

Zoals reeds gemeld is onze site nog in opbouw en zal de site in de toekomst steeds fraaier, meer overzichtelijk en met steeds meer “inhoud” naar buiten treden.

### 14. Rondvraag.

Voor de Rondvraag melden zich de afdelingen Pr. Bernhard, Nimrod en Halfweg. De afdeling Pr. Bernhard heeft een vraag omtrent het halen/brengen van de kaarten van de Winter- en Zomercompetitie.

Alle kaarten worden jaarlijks gebracht en gehaald (per ronde Wintercompetitie) dan wel gehaald (Zomercompetitie) door of namens het hoofdbestuur.

Teneinde het hoofdbestuur te ontlasten stelt de afdeling Pr. Bernhard voor om, b.v. per gemeente, een “verzamelpunt” vast te stellen alwaar de in die betr. gemeente gevestigde afdelingen de kaarten kunnen brengen en evt. nieuwe kaarten afhalen. Het hoofdbestuur hoeft dan niet meer alle afdelingen langs doch slechts de als zodanig vastgestelde verzamelpunten.

Tijdens de discussie hieromtrent wordt voorgesteld om b.v. de Wintercompetitie in één keer af te geven dan wel te verschieten in b.v. twee rondes van twaalf kaarten in plaats van de huidige vier rondes van zes kaarten waarbij de afdelingen dan evt. zelf verantwoordelijk zijn voor het inzenden cq afhalen van de kaarten.

De voorzitter geeft een uiteenzetting van de reden waarom door het destijds zitting hebbende hoofdbestuur is besloten om de kaarten te halen en/of te brengen.

Deze reden was in feite simpel: veel afdeling “vergaten” e.e.a. dan wel leverden de kaarten (veel) te laat in waardoor o.a. het competitieverloop een volledig verward en onoverzichtelijk beeld te zien gaf.

Het hoofdbestuur voorziet in bovenstaande voorstellen dezelfde problematiek doch zegt toe zich hieromtrent te zullen beraden, tot nader order zullen de kaarten, als voorheen, door het hoofdbestuur worden gehaald en/of gebracht.

De afdeling Nimrod stelt een vraag omtrent de schutters met een machtiging om te schieten in afwijkende houding (“kruzzitters” zoals de vraagsteller de betreffende groep schutters omschrijft).

Wat gebeurt er indien b.v. een arts geen verklaring wenst af te geven?

De voorzitter antwoordt dat dan ook geen machtiging om te schieten in afwijkende houding wordt afgegeven, een zogenaamde “artsenverklaring” is reglementair vereist. Voor het aanvragen van een dergelijke machtiging voor het schieten in afwijkende houding is een (aanvraag)formulier beschikbaar.

De afdeling vult dit formulier in en zendt e.e.a., vergezeld van een artsenverklaring, naar het hoofdbestuur hetwelk beslist omtrent een dergelijk verzoek.

De afdeling Halfweg stelt voor om de afdelingen de kaarten zelf te laten tellen en enkel de scores door te geven aan het hoofdbestuur (conform de handelwijze van o.a. de Schietbond Dinxperlo-Gendringen, afgekort SBDG).

Genoemde schietbond echter schiet "uit en thuis" waardoor in feite telkens reeds controle aanwezig is (tegenstander is die avond fysiek aanwezig).

De voorzitter geeft een uiteenzetting hieromtrent alsmede omtrent nut en functie van b.v. de Kampwedstrijden e.d.

Tenslotte vraagt de afdeling Halfweg de vergadering om een applaus voor o.a. de penningmeester en de secretaris voor hun respectievelijke (jaar)verslagen.

15. De voorzitter, de heer Scheffer, dankt eenieder voor de komst en inbreng, wenst eenieder nog veel schietplezier en sluit de vergadering om 21.55 uur.

De voorzitter,

De secretaris,

-0-0-0-0-0-0-0-0-